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o godzinie 1115 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Radoslaw Dec. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik
ill 1 do protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Wydanie opinii dotyczacej projektu uchwaly w sprawie Regulaminu utrzymania

czystosci i porzadku na terenie miasta Marki. (Druk ill 355).
5. Wydanie opinii dotyczacej projektu uchwaly w sprawie wprowadzenia Programu

opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz przeciwdzialania bezdomnosci zwierzat na
terenie Gminy Marki w 2013 roku. (Druk ill 356 i 364).

6. Wydanie opinii dotyczacej projektu uchwaly w sprawie powierzenia m.st. Warszawa
zadania publicznego prowadzenia srodowiskowego domu samopomocy dla osob
z zaburzeniami psychicznymi zamieszkalych na terenie Gminy Miasta Marki. (Druk
ill 357).

7. Sprawy rozne.
8. Analiza pisma p. Dorobek z dnia 08.03.2013 roku.
9. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Przewodniczacy Komisji zlozyl wniosek aby pkt. 7 porzadku obrad zamienic z pkt. 8
w kolejnosci rozpatrywania.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia wniosku.

Glosowanie:
za- 10
przeciw- 0
wstrzymalo sie- 0

Wniosek zostal przyjety.

Dalszej dyskusji nie podjeto.

Pkt. 4. Wydanie opinii dotyczacej projektu uchwaly w sprawie Regulaminu utrzymania
czystosci i porzadku na terenie miasta Marki. (Druk nr 355).

Projekt uchwaly w sprawie Regulaminu utrzymania czystosci i porzadku na terenie miasta
Marki. (Druk ill 355) stanowi zalacznik ill 2.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku ill 355.
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W dyskusji udzial wzieli m.in. ; radna Agnieszka Luzynska, Burmistrz Janusz Werczynski,
Pan Marcin Skrzecz pracownik Wydzialu Ochrony Srodowiska Gospodarki Wodnej
i Rolnictwa, Pan Hubert Komorowski Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska Gospodarki
Wodnej i Rolnictwa, Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec.

W dyskusji poruszano kwestie dot. m.in.; hodowli golebi; piaskownic ogolnodostepnych
i wymiany piasku; zwiekszenie liczby koszy na odpady komunalne np. przy ul. Pilsudskiego
w Markach; obowiazkow wlasciciela nieruchornosci dot. m.in. sprzatania chodnika przy
posesji; dowodu uiszczania oplat za odbi6r odpad6w komunalnych i oprozniania zbiomik6w
bezodplywowych.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz w omawianym projekcie uchwaly opisanym
w druku nr 355 brakuje tytulow m.in. w §4 i §5 oraz nalezy dokonac uzupelnienia 0

niezbedne zapisy §4 lub 5; Burmistrz podkreslil, iz do najblizszej sesji Rady Miasta Marki
projekt uchwaly zostanie uzupelniony.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w spawie wydania opinii do
projektu uchwaly zawartego w druku nr 355.

Glosowanie:
za- 10
przeciw- 0
wstrzymalo sie- 0

Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie,

Pkt. 5. Wydanie opinii dotyczacej projektu uchwaly w sprawie wprowadzenia Programu
opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz przeciwdzialania bezdomnosci zwierzat na
terenie Gminy Marki w 2013 roku. (Druk nr 356 i 364).

Projekt uchwaly w sprawie wprowadzenia Programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi
oraz przeciwdzialania bezdomnosci zwierzat na terenie Gminy Marki w 2013 roku Druk nr
356 stanowi zalacznik nr 3.

Program opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz przeciwdzialania bezdomnosci zwierzat
na terenie miasta Marki w 2013 roku Druk nr 364 stanowi zalacznik nr 4.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 356 jak
rowniez Program opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz przeciwdzialania bezdornnosci
zwierzat na terenie miasta Marki w 2013 roku Druk nr 364.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; radna Agnieszka Luzynska, Burmistrz Janusz Werczynski,
Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec, Pan Hubert Komorowski Naczelnik Wydzialu
Ochrony Srodowiska Gospodarki Wodnej i Rolnictwa, radny Dariusz Boryczko.

W dyskusji poruszano m.in. kwestie dot.; mechanizm6w zachecajacych mieszkancow do
sterylizacji zwierzat domowych.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w spawie
projektu uchwaly zawartego w druku nr 356.
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Glosowanie:
za- 10
przeciw- 0
wstrzymalo sie- 0

Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie.

Pkt. 6. Wydanie opinii dotyczacej projektu uchwalv w sprawie powierzenia m.st.
Warszawa zadania publicznego prowadzenia srodowiskowego domu samopomocy dla
osob z zaburzeniami psychicznymi zamieszkalvch na terenie Gminy Miasta Marki.
(Druk nr 357).

Projekt uchwaly w sprawie powierzenia m.st. Warszawa zadania publicznego prowadzenia
srodowiskowego domu samopomocy dla os6b z zaburzeniami psychicznymi zamieszkalych
na terenie Gminy Miasta Marki. (Druk nr 357) stanowi zalacznik nr 5.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 357.

Dyskusji nie podjeto.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w spawie wydania opinii do projektu uchwaly
zawartego w druku nr 357.

Glosowanie:
za- 10
przeciw- 0
wstrzymalo sie- 0

Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie,

Pkt. 7. Analiza pisma p. Dorobek z dnia 08.03.2013 roku.

Pismo pani Barbary Dorobek z dnia 8 marca 2013 roku wraz z zalaczonym pismem Zakladu
( ) Uslug Komunalnych w Markach z dnia 281utego 2013 roku stanowia zalacznik nr 6.

Na posiedzenie komisji przybyl Pan Henryk Szczurowski Dyrektor Zakladu Uslug
Komunalnych w Markach, kt6ry przedstawil analize sytuacji opisanej przez Pania Barbare
Dorobek z dnia 8 marca 2013 roku.

Dalszej dyskusji nie podjeto.

Pkt. 8. Sprawy roi;ne.

Radna Agnieszka Luzynska poinformowala 0 koniecznosci konserwacji urzadzen na placu
zabaw przy boisku "Orlik" przy ul. Stawowej w Markach.

Radny Jacek Orych zwr6cil sie 0 informacje czy udalo sie rozwiazac problem kontener6w do
selektywnej zbi6rki smieci na osiedlach wielorodzinnych.
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Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal radnego Jacka Orycha iz, po przeprowadzonych
konsultacjach z czlonkami wspolnot mieszkaniowych, osiagnieto porozumienie aby to
wspolnoty we wlasnym zakresie zaopatrzyly sie w kontenery do selektywnej zbiorki
odpadow,

W dalszej czesci dyskusji glos zabrali m.in.; radny Jacek Orych, Burmistrz Janusz
Werczynski, radny Marek Szczepanowski, Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski,
Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec.

Przewodniczacy Komisji zlozyl wszystkim obecnym na posiedzeniu komisji zyczenia
Wielkanocne.

Pkt. 9. Zamkniecie posiedzenia.

Przewodniczacy Radoslaw Dec 0 godzinie 1310 zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska.
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Protokolowala;
Anna Broma
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Przewodniczacy Komisji
Radoslaw Dec
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